

Title (en)

Shoe-finishing machine.

Title (de)

Schuh-Ausputzmaschine.

Title (fr)

Machine pour la finition des chaussures.

Publication

**EP 0556604 A1 19930825**

Application

**EP 93101188 A 19930127**

Priority

DE 9202197 U 19920220

Abstract (en)

The shoe-finishing machine has, arranged in a machine housing (1), a filter device containing one or more exchangeable filter cartridges (2), with an associated suction-air blower (3) and dust box (4). The suction-air blower (3) is connected downstream of the filter cartridges (2) and the dust box (4) and supplies the dust/air flow (5) to the filter cartridges (2) and the dust box (4) at low pressure and has an air line (7) guiding the clean air (6) out of the machine housing (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Schuh-Ausputzmaschine weist eine in einem Maschinengehäuse (1) angeordnete, eine oder mehrere auswechselbare Filterpatronen (2) beinhaltende Filtereinrichtung mit zugeordnetem Saugluftgebläse (3) und Staubkasten (4) auf. Das Saugluftgebläse (3) ist den Filterpatronen (2) und dem Staubkasten (4) nachgeschaltet, welches den Staub-Luftstrom (5) den Filterpatronen (2) und dem Staubkasten (4) im Unterdruck zuführt und eine die Reinluft (6) aus dem Maschinengehäuse (1) herausführende Luftleitung (7) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

**A43D 95/08**

IPC 8 full level

**A43D 95/08** (2006.01); **A47L 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43D 95/08** (2013.01); **A47L 23/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2573768 A 19511106 - WEBBER KESTELL DAVID
- [X] US 2323405 A 19430706 - LINDEROTH JR LAMBERT S
- [X] DE 683827 C 19391116 - SCHUHMASCHINEN CO A W WILISCH
- [AD] DE 9101868 U1 19910508

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 9202197 U1 19920507**; EP 0556604 A1 19930825

DOCDB simple family (application)

**DE 9202197 U 19920220**; EP 93101188 A 19930127